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ΑΘΗΝΑ, 21 Δεκεμβρίου 2022 

 

Θέμα: Η από 19.12.2022 εισερχόμενη στον ΣΑΤΕ επιστολή του κ. Ζ. Αθουσάκη.   

 

Κύριε Αθουσάκη,  

Όντως καθυστέρησα 2 ημέρες τη δημοσίευση της επιστολής σας προκειμένου να σας 
προστατεύσω, όπως έκανα και σε δύο ανάλογες προηγούμενες περιπτώσεις, από τις 
συνήθεις υπερβολές και προσωπικές επιθέσεις που συχνά χρησιμοποιείτε.   

Εφόσον όμως το επιθυμείτε τόσο πολύ θα δημοσιευθεί σήμερα.  

Θέλω να σας επισημάνω ότι είναι εντελώς λανθασμένη η άποψή σας για το έργο «ΥΔΡΕΥΣΗ 
ΑΡΤΑΣ-ΠΡΕΒΕΖΑΣ ΛΕΥΚΑΔΑΣ»  ότι θα μπορούσε να «σπάσει» σε πολλά μικρά έργα.  

Επειδή κατάγομαι από την περιοχή και γνωρίζω το μεγάλο πρόβλημα ύδρευσης σας 
πληροφορώ ότι πρόκειται για τεχνικά ενιαίο έργο (αγωγός και συνεργαζόμενα μεγάλα 
αντλιοστάσια), έργο κρίσιμο για τρεις (3) Περιφερειακές Ενότητες που αντιμετωπίζουν  
σοβαρό πρόβλημα λόγω και της κατακόρυφης  αύξησης του τουριστικού ρεύματος στην 
περιοχή.  

Σας υπενθυμίζω την εντελώς λανθασμένη απόφαση και παρέμβαση του ΣΑΤΕ για τον 
αυτοκινητόδρομο Πάτρα – Πύργος που τελικά «έσπασε» σε οκτώ (8) κομμάτια με τα 
γνωστά τραγικά αποτελέσματα τόσο για τους  ταξιδιώτες / χρήστες του δρόμου (δεκάδες 
θάνατοι) όσο και για τις τεχνικές εταιρείες που ενεπλάκησαν στα έργα (αρκετές 
αντιμετώπισαν μεγάλα προβλήματα και βγήκαν έκπτωτες). 

Οι συχνές αναφορές σας και προφορικά και γραπτά στα διαφορετικά συμφέροντα μικρών,  
μικρομεσαίων και μεγάλων εργοληπτικών επιχειρήσεων, είναι εντελώς αντίθετες με τα 
πραγματικά συμφέροντα του κλάδου. Ο ΣΑΤΕ εκπροσωπεί επί περίπου εξήντα έτη τον 
κλάδο των Τεχνικών Εταιρειών και δεν θα εμπλακεί στη δημιουργία ή και στην όξυνση 
αντιθέσεων εντός του κλάδου, προκαλώντας διάσπασή του.  

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς, 

 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΒΛΑΧΟΣ 
Πρόεδρος ΣΑΤΕ 
 


